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Wrocław, 27 grudnia 2011 r. 

Pan Rafał Dutkiewicz 

Prezydent Wrocławia 

 

Panie Prezydencie Wrocławia, 

segregujemy i chcemy segregować nasze odpady. Niestety nieprzemyślany i niedostosowany 

do rzeczywistych potrzeb wrocławian system selektywnej zbiórki odpadów utrudnia, a często 

nawet zniechęca do segregacji naszych śmieci. 

 

Dlatego chcemy: 

– więcej pojemników do segregacji odpadów obok naszych domów; 

– obniżenia opłaty za wywóz posegregowanych śmieci; 

– bezpłatnego i łatwo dostępnego systemu zbiórki odpadów wielkogabarytowych (np. mebli) i 

odpadów niebezpiecznych (np. sprzęt RTV i AGD); 

– strony internetowej ze szczegółowymi, uporządkowanymi i aktualnymi informacjami, gdzie 

możemy oddawać nasze odpady; 

– rzetelnego nadzoru nad odbiorcami odpadów, np. żeby nie mieszali posegregowanych przez 

nas śmieci i przekazywali je do recyklingu. 

 

Większość naszych postulatów to nie pobożne życzenia, ale zagwarantowane nam prawa 

zapisane w uchwałach Rady Miejskiej Wrocławia i ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach. W wielu polskich miastach i miasteczkach system zbiórki odpadów sprawnie działa, 

teraz czas na Wrocław. Panie Prezydencie, lepsza segregacja to lepszy Wrocław. 

Niżej podpisani 
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WYBRANE WPISY UMIESZCZONE PRZEZ MIESZKAŃCÓW POD TEKSTEM PETYCJI 

1. Więcej kontenerów na papier, więcej kontenerów (szczególnie okolice rynku), nie 
mieszać zawartości kubłów!" 

2. Jestem za mądrą segregacją . Popieram  

3. Pomieszkując we Wrocławiu brakowało mi tego, bo w Legnicy mamy pojemniki. 
Faktycznie fajnie byłoby, gdyby we Wrocławiu też były bardziej dostępne, dlatego 
popieram pomysł :) 

4. Chętnie segregowałabym śmieci, ale przy mojej ulicy (ul. Boczna) nie ma 
odpowiednich pojemników. 

5. W mojej okolicy (stare podwórka w okolicy Borowskiej) nie ma ani jednego 
pojemnika do segregowania śmieci, na plastik, szkło czy choćby papier. 

6. Zdecydowanie tak dla pojemników na segregację!szczególnie w centrum. 
7. Naszym zdaniem łatwiej z makulatury zrobić papier,z odpadów szklanych szkło 

użytowe, plastikowe buletkizagospodarować niz składować. 

8. Zdecydowanie popieram! Panie Prezydencie, prosimy o więcej publicznych 
pojemników do segregacji wszystkich surowców wtórnych, zarówno w centrum 
miasta jak i na jego obrzeżach. Jest ich zdecydowanie za mało, zbyt rzadko 
opróżniane, często w złym stanie technicznym. Prosimy o pojemniki w okolicach 
Rynku, Hali Stulecia, Stadionu Wrocławskiego i innych popularnych miejsc, 
odwiedzanych zarówno przez mieszkańców jak i turystów - podziemne pasowałyby 
tutaj idealnie. Prosimy o wdrożenie we wszystkich wrocławskich instytucjach 
publicznych, urzędach i organizacjach systemu segregacji odpadów (przynajmniej 
odbioru papieru, którego w tych miejscach zużywa się tonami). O zdecydowane 
zachęcenie szkół i uczelni wyższych do wdrożenia pełnego systemu segregacji na 
terenie swoich budynków. Prosimy o zachęcenie wszystkich wspólnot i spółdzielni 
mieszkaniowych do wdrożenia systemów segregacji odpadów (na wielu osiedlach 
nie ma w ogóle &quot;kolorowych pojemników&quot;, a rady osiedli czy zarządy 
wspólnot/spółdzielni tłumaczą się wyższymi kosztami). Prosimy o więcej informacji 
o możliwościach pozbycia się odpadów wielogabarytowych i elektrozłomu. O 
zdecydowanie więcej akcji obwoźnych, z których mieszkańcy korzystają znacznie 
chętniej niż z dowożenia do wyznaczonych punktów czy zamawiania 
indywidualnych firm (niekiedy o nich w ogóle nie wiedzą, niekiedy nie mają jak i 
czym dojechać). Prosimy również o uporządkowanie systemu zbierania psich 
nieczystości (obecne pojemniki zupełnie nie spełniają swojej roli, a pilotażowe 
umieszczenie dystrybutorów z workami biodegradowalnymi zostało zupełnie 
zapomniane, akcji edukacyjnych dla właścicieli psów nie ma w ogóle). Panie 
Prezydencie, chcemy segregować! Chcemy dbać o nasze otoczenie i o jego 
przyszłość! Prosimy nam to tylko umożliwić! 

9. Fajnie gdyby pojawiły się śmieciarki przystosowane do odbioru posegregowanych 
śmieci... na dzień dzisiejszy wygląda to tak, że ludzie w domu segregują, a śmieci 
z pojemników i tak trafiają do jednej śmieciarki, czyli cała praca na marne. 

10. Segregacja jest tak niesamowicie prosta - jak obserwuję ludzi wokół, to widzę, że 
moglibyśmy segregować na wielką skalę... Trzeba tylko stworzenia dobrego 
systemu! 


